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BANKOMAT I RÅGSVED 

 

FÖRSLAG TILL BESLUT 

Vantörs stadsdelsnämnd godkänner redovisningen av uppdraget från 2003-11-11 enligt 
förvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2005-10-26. 
 
 
 
 
 
Monika Viklander         
Stadsdelsdirektör          

SAMMANFATTNING 

Nämnden har i en skrivelse den 11 november 2003 uppdragit åt förvaltningen att arbeta 
vidare för en lösning av Bankomatfrågan i Rågsved. 
De tidigare ägarna Wihlborgs och Fabege hade inte intresse att investera i en bankomat. 
Sedan några veckor tillbaka är Rågsveds centrum AB ägare och de har målsättningen att 
Rågsved ska få en bankomat. 
De ändrade förutsättningarna ökar möjligheten att arbeta för att lösa bankomatfrågan i 
Rågsved. 

ÄRENDETS BEREDNING  

Detta ärende har beretts inom strategi- och planeringsavdelningen.  
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BAKGRUND 

Bankomaten i Rågsved togs bort i november 2003. Handelsbanken, som ansvarade för 
bankomaten, ville inte bekosta en ny bankomat sedan den befintliga bankomaten 
upprepade gånger utsatts för skadegörelse. 
 
Snart efter att bankomaten sprängdes och därefter togs bort genomfördes en 
namninsamling för en bankomat. 
 
Nämnden har i en skrivelse den 11 november 2003 uppdragit åt förvaltningen att arbeta 
vidare för en lösning av Bankomatfrågan i Rågsved. 

STADSDELSFÖRVALTNINGENS SYNPUNKTER 

De tidigare ägarna till Rågsveds centrum var inte intresserade av att investera i en ny 
bankomat. Nu har centrumet fått en ny ägare, Rågsveds centrum AB, som har 
målsättningen att Rågsveds centrum ska få en bankomat samt kassaservice.  
Såväl Handelsbanken som Rågsveds centrum AB anger att säkerhetsaspekten måste ses 
över innan en investering kan ske. 
 
De ändrade ägandeförhållandena har lett till att det idag finns en uttalad vilja att 
utveckla Rågsveds centrum hos såväl befolkningen som hos ägarna av centrum och 
därmed ökade möjligheter att en bankomat kommer att uppföras i Rågsved.  
 
Förvaltningen föreslår att Vantörs stadsdelsnämnd godkänner redovisningen av 
uppdraget från 2003-11-11 enligt förvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2005-10-26. 

BILAGA 

1. Skrivelse angående Bankomat i Rågsved. 
 
 
 
 
 


